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Abstract (en)
[origin: WO8905694A1] A system for cleaning paint from objects such as spray gun cups, paint cans and lids comprising: an enclosed housing
divided into a work chamber (12) and a fluid storage reservoir (18) containing paint solvent; a manifold (52) for distributing solvent, spray nozzles
(66) attached to the manifold and adapted to receive and spray pressurized solvent therefrom; a rotatable bracket (320) having ribs (326) or legs for
supporting a hollow object such as a paint can and a conduit (302) in communication with the manifold which supports spray nozzles (310) which
direct a spray pattern upon the hollow object to cause it to turn, another rotary bracket (360) is provided to support a flat object such as a lid of a
paint can and includes another conduit (362) with a nozzle (364) for cleaning a surface of the flat object and for causing same to turn in relation to
the spray pattern.

Abstract (fr)
Un système de nettoyage d'objets souillés par de la peinture, tels que godets de pistolage, boîtes et couvercles de boîtes de peinture, comprend
un logement fermé divisé en une chambre de travail (12) et en un réservoir de fluide (18) qui contient du solvant de peinture; un distributeur (52)
de solvant, et des ajutages vaporisateurs (66) fixés au distributeur qui reçoivent le solvant pressurisé de ce dernier et le vaporisent. Un support
rotatif (320) à branches (326) ou à bras soutient un objet creux tel qu'une boîte de peinture, comprend un conduit (302) en communication avec le
distributeur, et soutient des ajutages vaporisateurs (310) qui dirigent un jet de solvant vaporisé sur l'objet creux et le mettent en rotation. Un autre
support rotatif (360) soutient un objet plat tel que le couvercle d'une boîte de peinture et comprend un autre conduit (362) avec un ajutage (364)
pour nettoyer la surface de l'objet plat et pour le mettre en rotation par rapport au jet de solvant vaporisé.
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